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Zpráva předsedy ZO o činnosti za rok 2021 

 

Vážení přátelé, 

předkládám Vám zprávu předsedy o činnosti naší ZO ČZS 1. máj, Mladá Boleslav za 

uplynulé období roku 2021. (Minulá ČS proběhla dne 15. 6. 2021) 

Výbor ZO pracoval ve složení: 

Předseda př. Michael Šilinger 

Tajemník př. Zuzana Lámerová 

Pokladnice př. Libuše Lutz 

Brigádní referent př. Martina Javůrková 

KK pracovala ve složení: 

Předseda př. Václav Pelinka, členky př. Eva Pavlásková a př. Iveta Macháčková 

Členská základna k 31. 12. 2021 čítala celkem 42 členů, z toho 1 čestný člen a 4 členi ve 

společném hospodaření. 

   Rok 2021 byl poznamenán pandemií Covidu stejně jako rok 2020, zejména jarní a podzimní 

období a tím se také nepodařilo dosáhnout všech vytýčených cílů. To ovšem neznamená že tyto 

úkoly a cíle výbor již odsune a nesplní je. Výbor se bude snažit se těmito úkoly zabývat a 

průběžně je plnit. Bude to ovšem také ovlivněno následným doplněním novými členy výboru, 

kteří budou ochotni věnovat svůj volný čas ve prospěch naší základní organizace. 

   Úkoly, které musí výbor dotáhnout jsou zejména aktualizace nového osadního řádu a 

dobudovat ruční čerpací místo pro naše členy, kteří budou mít zájem a budou se finančně podílet 

na vybudování tohoto místa. V současnosti se čeká na renovaci pumpy a potřebný materiál je 

již naceněn a vybrán dodavatel. Nádrž je již dovezená a bude se ještě objednávat další, včetně 

plastových sudů. 

Činnost výboru v roce 2021 a přelomu roku 2022: 

Výbor se scházel v roce 2021 takřka pravidelně až do podzimu. Následně se sešel až v měsíci 

květnu a červnu, aby připravil tuto členskou schůzi. 

 Výbor ZO se podílel na 28. ročníku výtvarné soutěži pod názvem „Zahrada plná 

života“  

 17. března zřídil výbor ZO bankovní účet u Fio banky, který je přínosem pro naše 

členy ZO 

 19. května se podílela naše ZO ve spolupráci s PÚS na předání cen dětem v soutěži 

„Zahrada plná života“ 

 V srpnu proběhla výměna bezpečnostních klíčů a zámků na vchodových brankách. 
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 30. 5. 2022 proběhla akce Vzpomínka na doby minulé – pálení čarodějnic. Zde je 

potřeba poděkovat sponzorům a členům výboru ZO. Dětem a rodičům z řad našich členů 

a nečlenů se akce líbila, zejména pak pro děti byl připraven bohatý program. Potvrdilo 

se, že takové akce dělat umíme a hodláme v nich pokračovat.  

Nové doplnění výboru a kontrolní komise ZO: 

Bohužel, opět musíme do programu ČS zařadit bod „Volby“, protože výbor opouští naše 

dlouholetá pokladnice př. Libuše Lutz na vlastní žádost a dále také dlouholetý předseda KK ZO 

př. Václav Pelinka. Za jejich práci jim patří vyslovit poděkování a rovněž tak i ocenění. 

Stávající výbor musel řešit nelehký úkol ohledně doplnění uvolněných funkcí o nové 

kooptované členy a to samé řešit také u kontrolní komise.  

V bodu „Volby“ se můžete vyjádřit k navrhovaným kooptovaným kandidátům, kteří mají zájem 

věnovat svůj čas ve prospěch naší základní organizace. Zároveň se můžete přihlásit do výboru, 

případně KK ZO a pomoci tak výboru a KK realizovat záměry plynoucí z usnesení ČS a také 

starat se o hladký chod organizace. Stačí se jen přihlásit a věřím, že Vás členská schůze 

neodmítne. 

Co se týká hospodaření v roce 2021, o tom Vás podrobněji bude informovat naše pokladnice 

př. Libuše Lutz. Okrajově Vám mohu sdělit, že členské poplatky pro rok 2023 hodlá výbor 

zachovat v původní výši roku 2022 (pokud nedojde k úpravě smlouvy ze strany pronajímatele 

– tedy města). Pro následné roky ovšem plánujeme zvýšit fond oprav a hodinovou sazbu z 50,- 

Kč/1hodina na cca 100,-Kč /1 hodina. To ovšem až od roku 2024, pokud takové úpravy schválí 

ČS. 

Vývoj členské základny: 

Členská základna se za zvyšuje díky programu společného hospodaření a to nejen z řad 

dospělých, ale také již dnes evidujeme děti, se kterými počítáme do dětského zahrádkářského 

kroužku, který se budeme snažit rozjet v druhé polovině roku 2022. Nadále se budeme snažit 

pokračovat v tomto trendu. 

Plánovaná činnost a rozvoj naší ZO: 

- Musíme zřídit datovou schránku pro naši ZO, což vychází ze zákona o registraci 

zájmových spolků, fyzických a právnických osob. 

- Věnovat se mládeži a propagaci zahrádkářské činnosti 

- Pořádat alespoň jednu akci pro děti a veřejnost 

- Spolupracovat se statutárním městem Mladá Boleslav a snažit se do budoucna vyjednat 

lepší podmínky pronájmu v souladu se zahrádkářským zákonem. 

- Oceňovat aktivní naše členy 

- Účastnit se akcí které pořádá náš územní svaz a ústředí ČZS 

 

 

 

Děkuji Vám za pozornost a Vaši podporu. 

 

Předseda ZO ČZS, z.s., 1. máj Mladá Boleslav 

Michael Šilinger 


